
 

Halden Idrettsråd 
Protokoll fra Årsmøte 1/2025 - Årsmøte 

 

Møtetype: Fysisk møte 

Dato: 18. mars 2025, 19:00 

Sted: Halden Arena 

Sak 1: Godkjenning av de fremmøtte representantene 
Følgende er en oppsummering av antall medlemmer representert på årsmøtet: 
 
22 fremmøtte hvorav 19 har stemmerett. 

Følgende ble vedtatt: 

Fremmøtte stemmeberettigede medlemmene godkjennes 
Sak 2: Valg av dirigent til å lede møtet 
Jens Lindstrøm velges som møteleder. 
Sak 3: Valg av person til å føre protokoll fra møtet 
Stian Lie velges som protokollfører. 
Sak 4: Valg av to medlemmer til å signere protokollen 
Carl Erik Skagen og Ingrid Bangsmoen velges til å signere protokollen fra møtet. 
Sak 5: Godkjenne forretningsorden 

Følgende ble vedtatt: 

Forretningsorden godkjennes 
Sak 6: Godkjenning av innkalling 
Dirigenten redegjorde for innkallingen. Årsmøtet er annonsert på HIRs Facebook-side og på 
mail til alle klubbers oppgitte kontaktadresse. Det er sendt mail med påminnelse om påmelding 
til årsmøtet og i samme mail ble det opplyst med link til hjemmesiden hvor dokumentene ble 
publisert 8 dager før årsmøtet.  

Følgende ble vedtatt: 
Innkallingen til årsmøtet godkjennes 
 
Sak 7: Godkjenning av saksliste 

Følgende ble vedtatt: 

Sakslisten for møtet godkjennes.  
Sak 8: Årsberetning 
Det er skrevet feil i årsberetningen i klubbnavnet til Arbeidernes Jeger og Fiskerforening. Dette 
endres.  
 



 
Det kom et innspill fra turnforeningen om at de ønsket at HIR redegjorde for hvorfor det er ansatt en 
person til i HIR. 
Dirigenten forklarte at vi har fått mange fler arbeidsoppgaver knyttet til driften av Halden Arena og for 
å fortsette å serve klubbene og drifte tiltakene i "Sammen om Halden" så var administrasjonen i behov 
for ekstra arbeidskraft for å ha kapasitet til dette.  
 
Arbeidernes Jeger og Fiskerforening:  
Det er veldig mange gode sportslige resultater som er meldt inn og han er imponert over alle 
prestasjoner som gjøres i Halden.  

Følgende ble vedtatt: 

Årsberetningen vedtas med endringen i klubbnavnet til Arbeidernes Jeger og Fiskerforening.  
Sak 9: Behandling og godkjenning av årsregnskapet 
Dirigent redegjorde for årsregnskapet, styrets økonomiske beretning, kontrollutvalgets 
beretning og uavhengig revisors beretning. 

Følgende ble vedtatt: 
Regnskapet godkjennes. 
Sak 10: Behandle forslag til arbeidsprogram. Drøfte og prioritere planer for anleggsutbygging 
og aktivitetsutvikling 

Følgende ble vedtatt: 

Årsplanen vedtas 
Sak 11: Fastsette tildelingskriterier for Lokale aktivitetsmidler (LAM) basert på 
Kulturdepartementets kriterier, NIFs krav og anbefalinger, samt lokale forhold 
Det kom spørsmål fra Halden Pistolklubb om tiltakt for paraidrett støttes av LAM. Paraidrett faller inn 
under kriteriene som er foreslått.  
Det kom spørsmål fra Arbeidernes Jeger og Fiskerforening om det gis støtte til utdanning av dommere 
gjennom LAM. Dette går under kompetanseheving og støttes av LAM.  

Følgende ble vedtatt: 

Kriteriene vedtas 
Sak 12: Behandle saker som fremgår av godkjent sakliste 
A) Dirigenten gikk gjennom forslaget fra Gimle IF som ønsket at HIR lager en 
arrangementskalender. Dirigenten redegjorde for styrets innstilling og det ble så enstemmig 
vedtatt. 
B) Dirigenten gikk gjennom forslaget til medlemskontingent. Denne foreslås uendret. Forslaget 
ble enstemmig vedtatt.  
Sak 13: Vedta idrettsrådets budsjett 
Det kom et spørsmål fra Fredrikshalds Turnforening på hvorfor leieinntekter er høyere i budsjett for 
2025? 
Styret fortalte at HIR har leieinntekter på utleie av kontorer, lagerrom, og behandlingsrom til Unicare, 
samt inntekter på reklamesalg på perimeter. Utleie av kontorer har økt og vi vil selge mange fler 
reklameplasser på perimeter. Samt at vi har leid ut gulvperimeterne våre til Fredrikstad Ballklubb. 
Disse inntektene gjenspeiler seg i økte utgifter til støtte av klubbene da vi bruker disse pengene til 
blant annet å betale hallverter i Halden Arena 

Følgende ble vedtatt: 

Budsjettet vedtas 
Sak 14: Foreta valg 
Dirigenten gikk gjennom valkomgiteens innstilling og denne ble så enstemmig vedtatt. 



Det kom et innspill fra både valgkomiteen og fra de fremmøtte at det kan være hensiktsmessig 
og velge personer til valkomiteen og ikke rullere på klubene. HIR tar med det videre frem mot 
neste årsmøte.  
Valgkomiteens innstilling: 

Rolle        Navn                                         Klubb                                      Periode 

Leder        Christine Moe Klingstrøm        Fredrikshald turnforening       På valg, 1 år 

Nestleder  Trude Barstad Thoresen         Halden Skiklubb                      Ikke på valg, gjenstår 1 år 

Medlem     Christer Arnesen                     Berg IL                                    På valg, 2 år 

Medlem     Sigvald Veim Andreassen       Halden Topphåndball              Ny, på valg, 2  år 

Medlem     Lars Magnusson                     Halden Klatreklubb                 Ikke på valg, gjenstår 1 år 

Medlem     Mathias Gundrosen                Haldens Svømmeklubb           Ny, på valg 2 år 

1 vara        Hung Pham                            Halden Volleyballklubb            Ny, på valg 2 år 

2 vara.       Bethina Engebretsen             Comet Bredde                        Ikke på valg, gjenstår 1 år 
Følgende ble vedtatt: 
Valgkomiteens innstilling vedtas 
Sak 15: Beslutte om det skal engasjeres revisor til å revidere idrettsrådets regnskapapunkt 
uten tittel 

Følgende ble vedtatt: 

HIR fortsetter med BDO som revisor 

Møtet ble avsluttet. 

                                                                                                     * * * * * 

18. mars 2025 

 

 



 


